

**GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED  
L/4351/Add.3  
7 July 1982  
Limited Distribution

**DIVISION LINGUISTIQUE**

Original: English/  
anglais

ARTICLE XIX - ACTION BY AUSTRALIA

Files and Rasps

Addendum

TERMINATION OF ACTION

The following communication, dated 29 June 1982, has been received from the Permanent Mission of Australia.

GATT document L/4351/Add.2 of 7 April 1978 contains a notification from the Government of Australia concerning action taken under GATT Article XIX with respect to quantitative restrictions on files and rasps.

I have now been instructed by my authorities to inform you that Australia terminated the quantitative restrictions applying to imports of files and rasps with effect from 1 January 1979. Accordingly, Australia terminated its Article XIX action on these products on that date.

DECISION PRISE PAR L'AUSTRALIE AU TITRE DE L'ARTICLE XIX

Limes et râpes

Addendum

ABROGATION DES MESURES PRISES

La Mission permanente de l'Australie a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après en date du 29 juin 1982.

Je me réfère à une notification du gouvernement australien concernant les restrictions quantitatives à l'importation de limes et râpes établies au titre de l'article XIX de l'Accord général (document L/4351/Add.2 en date du 7 avril 1978).

Mes autorités me chargent de vous informer que l'Australie a mis fin le 1er janvier 1979 à ses restrictions quantitatives à l'importation de limes et râpes. L'Australie a donc abrogé à cette date les mesures qu'elle avait prises au titre de l'article XIX à l'égard de ces produits.